
Møte NTNU og Sigma2 angående Housing 2020 
Dato: 25.02.2020  
Sted: NTNU, Sluppen Trondheim 
Til Stedet 

NTNU: 

‐ Håkon Alstad, IT‐Sjef 

‐ Ola Ervik, Seksjonssjef IT‐Drift 

‐ Arne Dag Fidjestøl, Gruppeleder Server 

‐ Kari Rannov Bostad, Seksjonssjef IT‐Forvaltning 

‐ Guro Bråten Olsborg, Forvaltningsleder Seksjon for IT‐Forvaltning 

Sigma2 

‐ Gunnar Bøe, Daglig Leder 

‐ Helge Stranden, Seniorrådgiver 

‐ Stein Inge Knarbakk, Senior Prosjektleder 

Tema: Diskusjoner omkring NTNUs ønske om deltakelse som fremtidig datasenterleverandør 

 

1. Stein Inge presenterer dagens situasjon og fremtidsplanene. Referanse til PP Presentasjon og figur 

under. 

 

 

2. Med synliggjøring av at NTNU allerede vil være datasenterleverandør for eksisterende utstyr frem til og 

med minimum 2025 og at det per dags dato ikke finnes ledig kapasitet til nytt utstyr, bekrefter NTNU at 

det  ikke er aktuelt å stille  som datasenterleverandør  for A2. De ønsker  likevel en diskusjon omkring 

NIRD2, men det er ikke klart hvor NIRD2 eventuelt kan lokaliseres. 

3. I tillegg er NTNU klare på at de kommer til å ønske å stille som datasenterleverandør ifm. Ny Campus 

(fra 2030?) 

4. Sigma2 stilte også spørsmålet om hvorvidt NTNU har vært i kontakt med Sintef Ocean i forhold til deres 

planer om nybygg og evt. Datasenter kapasitet der. Det har ikke vært noe kontakt mellom Sintef og IT‐

Avdelingen så langt.  

 


